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Letošní ročník jedné z prvních a již dlouho tradičních 

akcí pro veřejnost v novém roce byl opět ve zname-

ní rekordní účasti turistické veřejnosti. Letos se konal 

5. ledna a pořadatelé jej obohatili malou novinkou, 

kdy si každý účastník musel v kamenické kapličce 

orazítkovat zde umístěným razítkem svůj turistický 

kupón, čímž získal osvědčení, že tento cíl absolvo-

val, a posléze na základě řádně „oraženého“ kupónu 

získal v kamenické hospůdce zdarma občerstvení. 

Pochvalu pak zasluhuje provozovatel zdejší restau-

race za vytvoření zázemí a občerstvení pro letošních 

rekordních 50–60 účastníků. 

totální rekonstrukcí. Došlo ke stavebním úpravám 

jak samotné tělocvičny, tak i zázemí sportovců. Tě-

locvična byla nově kompletně vymalována, byla 

vybudována zrcadlová předstěna a po celé podla-

ze bylo položeno nové tatami. Z dřívějších prostor 

sloužících jako sklady byly nově vytvořeny samo-

statné šatny pro chlapce a dívky a nově byla také 

zrekonstruována kancelář pro vedení oddílu (bývalé 

klubovny Olympie – volejbalu). Oddíly Olympie se 

přesunuly do prostor, které využíval oddíl karate.

Touto výměnou a větším prostorem, který tvoří sa-

Radnice spustila novou podobu 
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Obrazem z Plesu města Bře-
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Březová má další držitele plaket 
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Jawa kolem světa II.

přednáška P. Suchého – kinosál KD 

23. března 2019

Setkání harmonikářů 

hudební festival - sál MFC

 Ve dnech od 13. do 18. ledna se usku-
tečnil lyžařský výcvik žáků naší školy 
na  Božím Daru. Již samotný odjezd 
byl vzhledem k velkým přívalům sněhu 
a povětrnostním podmínkám ohrožen.  
Z  Jáchymova na  Boží Dar nám menší 
komplikace způsobily padající stromy...

 Pro jubilejní 10. rok provozu při-
pravuje Fitnesscentrum některé za-
jímavé akce. Jeho tým se například 
nedávno přihlásil na  zcela mimo-
řádnou událost roku, a to Spinning 
Maraton 24h s mezinárodní účastí...

Díky obrovské podpoře města Březová se oddíl Kara-

te Březová v novém roce 2019 dočkal nové tělocvič-

ny. Jedná se o bývalou tělocvičnu Olympie Březová, 

která v průběhu měsíců prosince a ledna prošla 

str. 13 

Devětadvacetiletá Michala Karpja-
ková žila v Březové, poté se kvůli studiu 
přestěhovala do  Prahy, kde se usadila 
natrvalo. V roce 2016 navštívila se svým 
partnerem v  Singapuru jednu kavárnu, 
kde si dali kávu zdobenou jejich vlastní 
fotografií. Oba byli z tohoto zážitku nad-
šeni, a tak se zrodil podnikatelský plán. 
A  před pár dny už její firma podpořila 
jako sponzor Ples města Březová.

NovoročNí turistický výšlap

Nová tělocvičNa pro oddíl karate na Březové

pokračování na str. 2
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Nadšenci futsalu, nebo chcete-li malé kopané, ze 

Sokolovska a Karlovarska si dali v sobotu 5. ledna 

dostaveníčko na Rudolci při již 14. ročníku novoroč-

ního turnaje v tomto sportovním odvětví. Letošního 

ročníku se zúčastnilo všech osm přihlášených druž-

stev, která se postupně představila v osmnácti utká-

ních hraných po celý den. Každé mužstvo tak ode-

hrálo minimálně čtyři zápasy, ti úspěšnější potom 

pět. Od půl deváté ráno se na našem víceúčelovém 

hřišti představila družstva FC Rudolec, AC Lítov, FC 

Svatava, FK Josefov, Raptors Sokolov, Celtic Citice, 

FC Dolní Rychnov a zástupci krajského města pod 

názvem Karlovarská Sebranka.

Šedesát tři hráči bojovali s přibranou váhou přes 

svátky za podpory více jak dvaceti jejich fanoušků. 

Je nutno dodat, že letošní počasí účastníkům příliš 

nepřálo, po vydatném sněžení měli pořadatelé plné 

ruce i nohy práce, aby připravili hrací plochu do při-

jatelného stavu. Což se jim nakonec podařilo, a tak 

se turnaj odehrál na solidním terénu. Pochvala pa-

tří všem zúčastněným hráčům za korektní přístup, 

i když se bojovalo a na vlhkém povrchu to trochu 

klouzalo, hrálo se fair-play bez sebemenšího zranění 

a v přátelské atmosféře.

Skupinu A jednoznačně ovládl obhájce putovního 

poháru, celek Celtic Citice s nejlepším útokem, dru-

há příčka patřila mužstvu KV Sebranka, třetí místo 

obsadil nováček z Dolního Rychnova a čtvrtá příčka 

pak patřila sympatickému týmu AC Lítov. 

Ve vyrovnanější skupině „B“ obsadili první místo do-

mácí borci, kteří, jak se později ukázalo, jako jediní 

dokázali porazit vítěze turnaje. Druhá příčka pat-

řila družstvu FK Josefov a do zápasu o páté místo 

se kvalifikovali borci Raptors Sokolov. Čtvrté místo 

zbylo na dalšího nováčka – FC Svatava. Po této zá-

kladní části přišly na řadu zápasy o celkové umís-

tění v turnaji. V prvním semifinále prohráli domácí 

s mužstvem KV Sebranka až v penaltovém rozstřelu 

po výsledku 3:3. Jako jediné mužstvo neprohrálo zá-

pas v základní hrací době, ovšem penaltová rozuzle-

ní nás odsoudila k zápasu o třetí místo.

Druhé semifinále bylo taktéž velmi vyrovnané a z ví-

tězství se radovali hráči FK Josefov po výsledku 2:1. 

V zápase o sedmé místo porazila FC Svatava jedno-

značně tým AC Lítov a v zápase o páté místo do-

minoval Raptors Sokolov nad hráči z Dolního Rych-

nova. Vyrovnaný zápas o třetí místo nakonec pro 

sebe rozhodli domácí borci a odsoudili tak obhájce 

prvenství k bramborové medaili. Vítězem 14. roční-

ku se stali hráči FK Josefov po velmi dobře takticky 

zvládnuté hře.

Turnaj na krátkou chvíli navštívil i pan starosta Bře-

zové. Velké poděkování patří rozhodčím, především 

Honzovi Vetchému, který odpískal převážnou část 

zápasů, a v ostatních jej zastoupil Vláďa Kroft. Nej-

lepším brankářem turnaje se stal Láďa Lukeš, nejlep-

ším střelcem Kuba Švandrlík s osmi zásahy, oba z FK 

Josefov. Jako zázemí opět posloužily naše skvělá 

„Stodola“ a víceúčelová budova (šatna, sprchy, WC). 

O žaludky a žíznivé krky se výborně postarali Tomáš 

výkonnostních skupin. Dvě starší skupiny již město 

Březová reprezentovaly v loňském roce na soutě-

žích v rámci ČR a čtyři z nich jsou již nominovány 

do základního reprezentačního kádru CAOKK (Čes-

ká asociace Okinawského karate a kobuda). 

Za získání a zrekonstruování těchto prostor jsou ka-

ratisté vedení města Březová velmi vděční a doufají, 

že se jim zde podaří vychovat další generace úspěš-

ných závodníků.               -dk-

motná tělocvična, získali mladí sportovci možnost 

se dále rozvíjet, jelikož dřívější, daleko menší pro-

story přestaly vyhovovat a bránily jim v jejich rozvoji 

a novému přírůstku zájemců o tento sport, který je 

v současné době obrovský. V letošním roce někte-

ré ze závodníků čeká účast na jejich premiérovém 

startu na Mistrovství světa WUKF (World Union of 

Karate-Do Federation) ve slovenském hlavním měs-

tě Bratislava. Díky těmto novým prostorám bude 

možné pro vybrané reprezentanty vytvořit podmín-

ky pro jejich intenzivní přípravu a s tím související 

reprezentaci města Březová na nadcházejícím Mis-

trovství světa. 

V současné době má oddíl Karate Březová včetně 

trenérů bezmála 50 členů, kteří jsou rozděleni do tří 

společeNská 
kroNika

jubileum 
oslavili:

Josef Beck

Jozef Bystrý

Navždy Nás 
opustili...

Jiří Baxa

Oldřich Kůs

František Louvar

Tomáš Perutek

Drahoslava Zittová

vzpomíNka
Čas plyne, nevrátí, co vzal,

ale Ty žiješ v našich srdcích dál.

Dne 9. 2. 2019 uplyne 15 let, 

kdy nás navždy opustila naše 

milovaná maminka, babička 

a prababička, paní 

Terezie Lopraisová.

Stále s  láskou vzpomínají dcera 

Blanka, syn Václav s rodinou a ostatní 

příbuzní.

přáNí 
k jubileu

Milá Haničko (Jiříčková),

k  Vašemu životnímu jubileu Vám 

přejeme hodně zdraví, životního 

elánu a spokojenosti v dalších letech.

To Vám přejí manželé Stinglovi

pokračování ze str. 1 

14. ročNík Novoročního turnaje v malé kopané

Nová tělocvičNa pro oddíl karate na Březové
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Je tomu již deset roků, kdy Město Březová uzavřelo 

smlouvu na licenci cvičebního programu SPINNING 

se společností MAD DOGG ATHLETICS, INC. a zakou-

pilo prvních pět originál trenažerů Spinner. V dneš-

ní době máme v oficiálním autorizovaném centru 

deset trenažerů Spinner, u kterých v minulém roce 

roztočilo pedály 1150 klientů z obcí a měst okresu 

Sokolov.

Pro jubilejní rok provozu Spinning programu připra-

vujeme zajímavé akce a účast na akcích pořádaných 

vedením Spinning Česká republika-Slovensko. Proto 

jsme se přihlásili na zcela mimořádnou událost roku, 

která zde ještě nebyla, a to SPINNING MARATON 24h 

týmů s mezinárodní účastí.

Ono se řekne, smíšený tým do 8 členů snadno sesta-

víme, ale opak byl pravdou. Je něco jiného absolvo-

vat 40minutovou lekci spinning a potom si odpoči-

nout a za dva dny přijít na další lekci. Mohu jenom 

říci, že si proto vážím odvahy členů týmu Březováci, 

jmenovitě Kateřiny Horové, Ivany Vavřinovské, Soni 

Piklové, Davida Kaszaie a Milana Panzera, který mě 

uklidňoval slovy: „Pájo, to dáme v šesti“.

V pátek po čtvrté hodině jsme vyrazili do Brna au-

tomobilem našeho sponzora IO Vít Kůta s.r.o, který 

poskytl dopravu, za což má naše obrovské podě-

kování. Uznání zaslouží také člen týmu David, který 

automobil v těžkých klimatických podmínkách bez-

pečně odřídil. 

V sobotu po nezbytných organizačních záležitos-

tech a představení zahraničních Master instruktorů 

z Portugalska, Itálie, Slovinska a Španělska Master 

instruktorem a vedoucím Spinning Česká republika 

a Slovensko Milanem Dvořákem se přiblížil start 37 

týmů. Za náš tým Březováci nastoupila jako první 

Katka a úderem 12. hodiny roztočila pedály spinne-

ru č. 14. Pedály, které se směly zastavit pouze při stří-

dání v týmu v celé hodině, a to pouze do 20 sekund. 

Vše zaznamenával a hlídal spinning computer.

Postupně se střídalo všech šest členů týmu až 

do neděle 12.00 hodin. U každého člena týmu byl 

vždy v pohotovosti jeden z týmu, který podal pití, 

tyčinku, a dokonce za jízdy měnil sedlo z volného 

spinneru a byl také připraven v případě nečeka-

ných zdravotních problémů převzít jízdu. Osobně 

jsem, jako kapitán týmu, oceňoval kolektivní duch 

a odpovědnost všech členů týmu, hlavně v nočních 

a ranních hodinách, kdy už si únava a nevyspání 

vybíraly daň, o čemž vypovídala i „opuštěná“ kola 

týmů, které to „zabalily.“ Odměnou nám byla po-

slední minuta 24. hodiny, po které vypuklo obrov-

ské nadšení všech účastníků, které lze těžko popsat. 

Na našem computeru se objevil údaj 1 den, 856 km 

a průměrná rychlost 35,6 km/h.

Po skončení jsme převzali plaketu a diplomy s pod-

pisy všech presentérů jednotlivých hodin a vyrazili 

na cestu domů. Unavení, ale šťastní, že jsme to do-

kázali a vzorně reprezentovali naše fitcentrum a Bře-

zovou, která nám vytváří po léta skvělé podmínky 

pro sport.

Pavel Kočický

smutNá 
zpráva

S  hlubokým zármutkem jsme se koncem 

měsíce ledna dozvěděli smutnou zprávu, 

že nás po  krátké vážné nemoci navždy 

opustil náš bývalý kolega, dlouholetý 

předák místního hospodářství města 

pan Tomáš Perutek. Vždy byl znám 

jako obětavý a  odpovědný pracovník 

s  kamarádským a  přátelským přístupem 

ke  svým spolupracovníkům. Radnice 

města i  redakce se tímto připojuje 

k projevům soustrasti.

poděkováNí
Děkuji všem přátelům, známým 

a  také zástupcům březovské radnice, 

kteří se přišli naposledy rozloučit 

s mým manželem, panem

Tomášem Perutkem.

Děkuje manželka a  zarmoucená 

rodina.

Děkuji panu starostovi M. Boudovi 

za  písemné a  osobní blahopřání 

a  za  věcný dar k  mým 80. 

narozeninám. Blahopřání mě velice 

potěšilo.

Josef Beck

zimNí Údržba 
komunikací

Pohotovostní 
telefonní čísla:

Vedoucí MH: 

604 731 791 (p. Smíšek)

Vedoucí směny:

sudý týden: 

603 564 818 (p. Werner)

lichý týden: 

604 446 395 (p. Katzer)

spiNNiNg maratoN 24 hodin

a Kuba z Rudolce. Celý turnaj výborně pořadatelsky 

zvládl Honza Drenka.

Příjemné prostředí, družná a kamarádská atmosféra 

dodává akci punc nezaměnitelnosti a jen potvrzuje, 

že se turnaj líbí a je potřeba v něm pokračovat. Jen 

tak dál, opět na shledanou při jubilejním 15. ročníku!

Nejlepším střelcem FC Rudolec na novoročním tur-

naji byl Pavel Neumann se šesti brankami. Martin 

Utíkal vsítil tři branky a po jedné brance docílili Ven-

ca Hazuka, Míra Walter, Jirka Zadražil a Pavel Peterka. 

Celé akce se ve vlastní režii chopili členové futsalo-

vého klubu FC Rudolec ve spolupráci s rudoleckou 

mládeží.

Domácí zápasy FC Rudolec

První jarní mistrovský domácí zápas sehraje FC Ru-

dolec v sobotu 6. dubna od 9:30 hod. s LA Koruna 

Sokolov, další domácí zápas pak 20. dubna od 9:30 

hod. s AC Lítov a hned následující víkend 27. dubna 

od 10 hod. s SKP Detektiv Sokolov. Srdečně zveme 

všechny příznivce malé kopané!
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které rodinné domy, a to často i ty nově vystavěné. 

Připomínáme, že to není jen o formálním splnění 

zákonné povinnosti vlastníka, ale řádné označení 

přispívá k potřebné orientaci i řadě dalších důleži-

tých orgánů a institucí, jako jsou záchranáři, hasiči, 

poštovní doručovatelé, zásilkové služby apod. Ještě 

dodejme, že kromě označení nemovitosti je pak 

v bytových domech samozřejmě též důležité řádné 

označení příslušných zvonkových tlačítek.

I po několikerém zveřejnění výzvy majitelům nemo-

vitostí v našem městě lze stále v ulicích města narazit 

na objekty, které nejsou řádně označeny číslem po-

pisným, popř. evidenčním, ač tuto povinnost ukládá 

příslušná legislativa. Opět tedy apelujeme na vlast-

níky nemovitostí, aby si řádné a viditelné označení 

svých domů příslušným číslem zajistili. Jedná se jak 

o některé bytové domy, kde by tuto povinnost mělo 

zajistit příslušné společenství vlastníků, tak i o ně-

pochvalu 
zasluhují...

Organizátoři Memoriálu 
Lukáše Války

kterého se tradičně zúčastňuje celá 

řada fandů nohejbalu.

Deváťáci z naší 
základní školy

kteří se i letos skvěle zhostili rolí 

Tří králů a s tradičním novoročním 

poselstvím se vydali na obchůzku 

městem. Jak je z obrázku zřejmé, 

nevynechali ani tentokrát mimo jiné 

březovskou radnici a nám nezbývá 

než dodat, že je vskutku navýsost 

chvályhodné, jak zástupci naší 

základní školy přispívají k udržování 

celé řady národních a snad 

i nadnárodních tradic i v našem 

městečku. Naši žáci se již tradičně 

angažují např. i v programu oslav 

Masopustu, při Mikulášské nadílce 

apod. 

z jedNáNí 
s policií ČR 
a MP Sokolov
Pracovní setkání s Policií Sokolov-

-venkov a MP Sokolov se konalo 

dne 7. ledna  2019 ve 14.00 hodin 

v kanceláři tajemnice MěÚ.  Během 

schůzky byla opětovně projednána 

problematika parkování ve městě, 

starosta města požádal o spolupráci 

při konání Plesu města dne 25. led-

na a o namátkové kontroly stavby 

kaple u hřbitova, přítomní dále vy-

hodnotili silvestrovské oslavy v Bře-

zové (bezproblémové) a projednali 

poznatky z běžné činnosti strážníka 

městské policie.

Další schůzka se uskuteční 4. února.

opětovNé upozorNěNí pro majitele nemovitostí

jezděte Na Úřad či na poštu výtahem!

radNice spustila novou webovou prezentaci

či infocentrum a podatelnu, dále kanceláře radnice 

v prvním patře a je k dispozici i pro případné občan-

ské obřady, konané v obřadní síni v druhém patře 

budovy. Je třeba počítat s tím, že výtah je v provo-

zu pouze v pracovní době radnice, tudíž není plně 

k dispozici po celou provozní dobu pošty, takže 

v úterý a ve čtvrtek po 15. hodině a v pátek po 13.30 

hod. již nelze výtah využít! 

Stále ještě není mezi našimi občany tak úplně zaži-

tá skutečnost, že do prostor radnice se lze ze zadní 

části budovy radnice nechat vyvézt výtahem. Určen 

je samozřejmě především zdravotně handicapova-

ným či maminkám s kočárkem apod., ale jeho užití 

není v pracovní době radnice nijak omezené. Drži-

telé průkazu ZTP mají u nástupního prostoru přímo 

vyhrazené i parkovací místo. Výtah podle potřeby 

obsluhuje přízemí, tedy především prostory pošty 

nabobtnal, a bylo nutno určité přehodnocení, které 

informace jsou pro čtenáře ty zásadní a zasluhující 

umístění tzv. „na očích“, a které lze poněkud „usklad-

nit“ do jednotlivých sekcí. Nová verze stránek by 

měla být lépe přizpůsobena i pro uživatele table-

tů a smartphonů. Pokud na novém webu narazíte 

na nějaké chyby či komplikace, budeme rádi, když 

na ně upozorníte sekretariát nebo infocentrum 

MěÚ, např. na e-mailové adrese doudova@mu-bre-

zova.cz nebo na tel. 352 633 510.

Pokud vše proběhlo bez neočekávaných komplika-

cí, je již v těchto dnech v provozu nová, modernější 

verze radničních internetových stránek. Internetová 

adresa a samozřejmě ani důležitý obsah se nijak 

zásadně nemění, takže uživatelé zaregistrují přede-

vším změnu grafiky a v některých případech určité 

přestrukturování obsahu, které by mělo přinést větší 

přehlednost a snadnější orientaci v celém rozsáh-

lém informačním obsahu. Je třeba konstatovat, že 

chtě nechtě postupem let obsah webu vskutku 

dovozová služba města Březová

CENÍK dovozové služby města Březová

Dovozové místo:

Březová: 20 Kč

Březová – Sokolov: jednosměrná cesta 30 Kč

Březová – Sokolov: obousměrná cesta 50 Kč

Čekací doba: 10 Kč/hod.

Senioři nad 65 let věku a držitelé průkazu ZTP, ZTP/P, 

kteří nemají možnost vlastní dopravy, mají možnost 

využít dovozovou službu za účelem dopravy zejmé-

na k vyřízení úředních záležitostí či k lékaři na Březo-

vé nebo v Sokolově. Službu zajišťuje radnice pro bře-

zovské občany dle provozního řádu. Bližší informace 

lze získat a objednávky provádět na telefonním čísle 

352 633 516, mobilním telefonním čísle 725 093 073 

(Městský úřad Březová, p. Fialová), popř. elektronicky 

na e-mailové adrese fialova@ mu-brezova.cz.
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víte, že...
...radnice požádala o dotaci 

na pořízení nového dopravního 

vozidla pro jednotku SDH? 

Záměrem je náhrada dožité 

skříňové avie, kterou hojně 

využívají zejména mladí hasiči 

jako přepravní minibus.

...v měsíci únoru či březnu budou 

zahájeny práce na uvolnění nových 

prostor pro radniční infocetrum 

s podatelnou, a to v části prostor 

stávající pošty? Z radničního 

vestibulu zmizí stávající plastové 

příčky a vznikne nové, příjemné 

prostředí pro klienty. Zároveň 

bude zrekonstruováno sociální 

zařízení u pošty, jehož stav již je 

také poplatný době výstavby.

...zastupitelstvo města nedávno 

schválilo aktualizaci Strategického 

rozvojového plánu Březové 

a integrovaných oblastí? Došlo 

k vyřazení záměrů, které se již 

uskutečnily, zrealizovaly, a nově 

budou do plánu zařazeny 

projekty  aktuální, tedy záměry 

města na další roky, až do r. 2022. 

Zadán byl též úkol připravit nový 

dokument na další šestileté 

období. Rozvojová strategie je 

jedním ze základních podkladů 

k žádostem o dotace.

...v nedávné době byl vedením 

klubu FK Olympie ukončen 

pronájem s dosavadním 

provozovatelem občerstvení 

na fotbalovém stadionu? Nyní 

bude nutno přistoupit k celé řadě 

vnitřních úprav, aby tyto prostory 

byly opět připraveny na jarní 

část fotbalové sezóny. Zástupci 

FK Olympie si již vybrali nového 

budoucího provozovatele. 

...v současné době radnice 

obdržela příslib dotace na pořízení 

dodávkového elektromobilu? 

Nyní se získávají informace 

o technických možnostech 

a o vyráběných typech 

od jednotlivých dodavatelů, 

pokračování na str. 6

programu byli, tak jako již nesčetněkrát v minulosti, 

oceněni vedením radnice další zasloužilí dárci krve 

z řad březovských občanů. Starosta města Miroslav 

Bouda jim upřímně poděkoval za jejich mnohaná-

sobné dárcovství a předal jim jménem radnice k pří-

ležitosti absolvování jejich „jubilejních“ odběrů ma-

lou pozornost. Samotný program jednání tentokrát 

nebyl příliš rozsáhlý. Po úvodních formálních hlaso-

vacích procedurách členové ZM vyslechli zprávu 

o činnosti RM a výborů od posledního zasedání ZM 

a provedli kontrolu úkolů. Pak již rovnou v bodu Růz-

né ZM schválilo plán práce kontrolního výboru pro 

rok 2019, dále podání balíku žádostí o dotace z roz-

počtu Karlovarského kraje na podporu SDH v roce 

2019 (600.000 Kč), na podporu běžeckých stop 

v sezóně 2019/2020 (25.000 Kč), na pořádání akce 

Kulturní podzim Březová 2019 (200.000 Kč), na tisk 

knihy Zaniklé obce Slavkovského lesa (50.000 Kč), 

na obnovu kapličky v obci Kostelní Bříza – 2. etapa 

(500.000 Kč), na podporu aktivit v cestovním ruchu 

(140.000 Kč), na výstavbu a opravy místních komu-

nikací Březová (300.000 Kč) a na rekonstrukci malé 

tělocvičny (300.000 Kč). Dalším usnesením členové 

ZM schválili prodej jednoho pozemku v k.ú. Vranov 

u Rovné a v posledním bodu pak přijali usnesení 

k aktualizaci strategického plánu rozvoje města 

doplněním čtyř nových projektů a zároveň schválili 

úkol zpracovat nový strategický plán na další šestile-

té období. Tím byl program prvního zasedání vyčer-

pán. V samotném závěru schůze starosta města ješ-

tě podrobně seznámil zastupitele s vývojem situace 

ve věci sankce uložené městu Úřadem na ochranu 

hospodářské soutěže za některá zejména formální 

pochybení při zadávání veřejných zakázek, kdy se 

město bude na základě usnesení RM soudně do-

máhat změny klasifikace údajného nezákonného 

postupu především u některých dotačních projek-

tů, kde předběžně poskytovatel dotace s přijatým 

a zrealizovaným způsobem realizace vyslovil sou-

hlas a tento postup je přitom nyní ÚOHS napadán 

a dokonce sankcionován.   

1. řádné zasedání Rady města Březová se konalo dne 

14. ledna. V úvodním bloku Hlavní zprávy radní při-

pravili 1. zasedání ZM a rozdělili odměny aktivním 

občanům, členům komisí, výborů, organizacím, 

sportovním reprezentantům a funkcionářům, a to 

za práci v roce 2018. V další části jednání pak pro-

jednali zápis z jednání kontrolního výboru a pak již 

v bloku Různé projednali a schválili např. poskytnutí 

finančního příspěvku u příležitosti narození dítěte 

či finančního příspěvku k částečné úhradě nákladů 

spojených s pohřbem, dále schválili pronájem neby-

tových prostor – garáže v ulici Bezejmenná, smlouvu 

o výpůjčce pozemků a části budovy v Kostelní Bříze, 

odsouhlasili také několik darovacích smluv na Ples 

města, seznam členů zásahové jednotky SDH na rok 

2018, smlouvu se Sokolovskou bytovou, s.r.o. o po-

skytování slevy na vstupné do bazénu pro seniory 

z Březové, jednu dohodu o uznání a úhradě dluhu 

a jednu smlouvu o věcném břemenu (služebnosti) 

se společností ČEZ Distribuce v souvislosti s akcí 

Lokalita bydlení 18 RD Březová, dále doporučili ZM 

schválit podání balíku žádostí o dotace z rozpočtu 

Karlovarského kraje a schválit prodej pozemku v k.ú. 

Vranov u Rovné, ve vlastní kompetenci pak ještě 

radní schválili řadu pronájmů a výpůjček pozemků 

a také v jednom případě odsouhlasili přechod ná-

jmu bytu. Na vědomí pak členové RM vzali Zápis 

z porady jednatelů obchodní společnosti Sokolov-

ská vodárenská s.r.o. ze dne 22. listopadu 2018, Zápis 

z jednání valné hromady Vodohospodářského sdru-

žení měst a obcí Sokolovska a Zápis z jednání valné 

hromady obchodní společnosti Sokolovská vodá-

renská s.r.o. ze dne 14. prosince 2018, Zápis z pra-

covního setkání s Policií Sokolov-venkov a Městskou 

policií Sokolov ze dne 7. ledna 2019 a informace 

k rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské sou-

těže, kdy v této věci schválili podání žaloby proti roz-

hodnutí předsedy Úřadu pro ochranu hospodářské 

soutěže prostřednictvím advokátní kanceláře. 

ZM se sešlo k prvnímu zasedání v roce 2019 dne 

28. ledna. Před zahájením samotného oficiálního 

z jedNáNí zm a rm

  ZAStuPitelé Ocenili DAlší BřeZOVSKé ZASlOužilé Dárce KrVe. nA  PrVníM SníMKu iVA tePlicKá 
A AnnA PeKuniAKOVá (OBě ZlAtá PlAKetA Dr. JánSKéhO) A třetí MOniKA VítOVá (StříBrná PlAKetA), 
nA DruhéM SníMKu MArtin niKODéM, StáVAJící člen ZM (ZlAtá PlAKetA).
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a pokud se město rozhodne tuto 

dotaci využít, bude zahájeno 

nabídkové řízení.    

...se v současné době ladí kalendář 

sportovních a kulturních akcí pro 

rok 2019? V letošním roce se objeví 

v nabídce několik novinkových 

akcí, pořádaných městem či naším 

kulturním domem. O celoročním 

kulturním přehledu budeme 

v našem časopise informovat.

...17. ledna se uskutečnila valná 

hromada partnerů a zakladatelů 

MAS Sokolovsko? Přítomní měli 

možnost si například vyslechnout 

celou řadu zajímavých informací, 

týkající se dotačních možností, 

a dále si mohli vyslechnut 

zprávu o činnosti za uplynulé 

období. MAS Sokolovsko je 

celostátně hodnocena jako 

jedna z nejlepších, což potvrzuje 

celá řada získaných, resp. 

zprostředkovaných dotací. Město 

Březová z dotačních projektů 

MAS Sokolovsko vloni například 

pořídilo nové požární auto. 

...22. ledna se v sokolovském Golf-

resortu uskutečnilo společné 

setkání představitelů některých 

větších obcí Sokolovska se zástupci 

FK Baník Sokolov? Zástupci měst 

a obcí Březová, Habartov, Nové 

Sedlo či Kynšperk se s fotbalovými 

funkcionáři dohodli na formách 

možné spolupráce v podobě 

propagace ligového fotbalu 

Baníku Sokolov, např. na webech 

měst, ve vydávaných periodikách 

apod. Přítomní starostové měli 

zároveň možnost vyslechnout si 

informace o sokolovském fotbalu 

jako takovém a není např. bez 

zajímavosti, že i v žákovských či 

dorosteneckých soutěžích patří 

Baník Sokolov v širším regionu 

mezi nejlepší kluby. 

...20. ledna proběhla koordinační 

schůzka vedení radnice 

s projektantem k plánu prodloužení 

chodníků od kruhových  objezdů 

pokračování na str. 7

Začátek roku 2019 se pro KD a MFC nesl v duchu 

vrcholících příprav Plesu města. Ten se uskutečnil 

v pátek 25. ledna a dle mnoha ohlasů byl opět vel-

mi povedený. Během večera vystoupili pro téměř 

400 přítomných návštěvníků zpěvák Petr Kotvald, 

kapela Kroky Michala Davida, již tradičně zahrála 

kapela Koala Band a zatančilo sokolovské uskupe-

ní Mirákl. Kromě této reprezentační akce proběhl 

v sále MFC také Myslivecký ples a v kinosále se 

uskutečnilo divadelní představení ochotnického 

soubor z Ostrova, komedie „Klíče na neděli“.  

V prosinci se v našich prostorách dále uskutečnily 

např. kino promítání pro děti z mateřských školek 

nebo turnaj v nohejbale Memoriál Lukáše Války.

V únoru se uskuteční zejména tradiční Rybářský 

ples, letos konkrétně v pátek 22. února. Zahájení je 

plánováno na 20. hodinu, během něj zahrají k tanci 

a poslechu kapely Chodovarka a Fox Band a jako 

host vystoupí taneční skupina Glamour. V bowlin-

govém centru bude pro návštěvníky připravena 

diskotéka. Cena vstupného činí 250 Kč (v ceně líst-

ku je i občerstvení – platí pouze u vstupenek za-

koupených v předprodeji) a předprodej vstupenek 

probíhá od středy 30. ledna 2019 v Infocentru MěÚ 

nebo na našich webových stránkách. Kromě výše 

zmíněného plesu proběhnou v únoru v prostorách 

KD také tradiční vyhodnocování sportovců města, 

dále symbolické poděkování aktivním občanům 

za jejich celoroční činnost pro město, divadlo pro 

děti z MŠ, turnaj ve florbale nebo např. Ples karate.

Během února nabídne kino Admira tyto premiéro-

vé snímky: americké drama Ticho před bouří, horo-

ry Potomek a Všechno nejhorší 2, akční film Alita: 

Bojový anděl nebo nové české tituly Léto s gen-

tlemanem, Narušitel a Úhoři mají nabito. Repríz se 

dočkají např. veleúspěšné filmy Bohemian Rhapso-

dy a Aquaman. Pro děti chystáme nové animované 

filmy LEGO Příběh 2 a Jak vycvičit draka 3 či reprízu 

animovaného filmu Spider-Man: Paralelní světy.

Z nejnovějších událostí v KD a MFC lze zmínit 

např. finišující přípravy Rybářského plesu. Blíží se 

také tradiční oslavy Masopustu (5. března), kde 

co Nového v Kulturním domě a MFC? 
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pod Březovou směrem k Dolnímu 

Rychnovu? Záměrem radnice je 

prodloužení těchto chodníků 

k průchodu do lesoparku, aby tak 

byla pro pěší k dispozici bezpečná 

cesta do sousední obce.  

...29. ledna se na sokolovské 

radnici uskutečnilo tradiční 

setkání starostů Sokolovska? 

Starosta našeho města zde např. 

mimo jiné za Březovou, za naše 

přidružené obce i např. za obec 

Rovná prezentoval požadavek, 

aby se město Sokolov jako obec 

s rozšířenou působností pokusilo 

iniciovat řešení problematiky 

nedostatečného signálu 

mobilních operátorů v mnohých 

tak trochu „odlehlejších“ 

lokalitách. Problém se signálem 

mají leckdy např. uživatelé 

běžeckých stop v okolí Březové, 

ale i vyznavači turistiky, lesáci, 

provozovatelé honiteb, turisté 

atd. V řadě lokalit je mnoho zcela 

„hluchých“ míst, což snad již při 

možnostech dnešních technologií 

není neřešitelné. Přitom právě 

v odlehlejších lokalitách může 

být signál mobilního operátora 

v některých situacích životně 

důležitý. 

...jsou v závěrečné fázi 

projektové práce na dalším 

odhlučnění Březové od provozu 

na dálnici, konkrétně v úseku 

od zahrádkářské kolonie přilehlé 

k bývalé silnici R6 ke křižovatce 

– vyústění ulice Havířská? Akce 

však bude vyžadovat přeložku 

vedení nízkého napětí, a tak 

radnice již odsouhlasila příslušná 

potřebná věcná břemena ke svým 

pozemkům.

...již byl vyskladněn nový územní 

plán města? Tento dokument se 

rodil velmi těžko, už jen proto, 

že Březová a její správní území 

zahrnuje jak lokality a území 

s vysokou ochranou krajiny, tak 

i s těžkým průmyslem, k návrhu se 

pokračování na str. 8

vystoupí kromě hudebního divadla Hnedle Ved-

le a domácího orchestru Březováček také Marcel 

Zmožek. Na březen se již chystají i tradiční Setkání 

harmonikářů a další z cestovatelských přednášek 

Jawa kolem světa, tentokrát z Austrálie a Tasmá-

nie. Hlavními taháky letošního jara potom budou 

zcela jistě zábavný pořad Hvězdy, jak je neznáte 

se Zdeňkem Pohlreichem a Petrem Vondráčkem 

v hlavních rolích (7. května) nebo divadelní před-

stavení Fanny Agentury Tchýně na zabití, ve kte-

rém se představí Dana Homolová, Lucie Zedníč-

ková nebo např. Martin Kraus (16. dubna). 

Mgr. Michal Bedeč,

vedoucí KD a MFC

Únorové zasedání Zastupitelstva města Březová se bude konat 

v pondělí 25. února 2019 od 17 hodin 

v zasedací místnosti MěÚ.

ÚNorové zasedáNí zastupitelstva města
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Nakonec se nám podařilo dojet na místo konání 

v pořádku a jen s drobným zpožděním. Později 

jsme se dozvěděli, že jsme byli jedni z posledních, 

kdo se na Boží Dar dostal, jelikož cesta pak byla až 

do středy uzavřena.

V pondělí byly mimo provoz všechny skiareály 

kvůli větru a stromům, které popadaly na lana vle-

ků. Podařilo se nám domluvit na skiareálu Novako, 

kde jen pro nás otevřeli jeden menší vlek, a tak 

mohl výcvik začít i přes příchod orkánu a občas-

Ve dnech od 13. do 18. ledna se uskutečnil ly-

žařský výcvik žáků naší školy na Božím Daru. Již 

samotný odjezd byl vzhledem k velkým přívalům 

sněhu a povětrnostním podmínkám ohrožen.  

Z Jáchymova na Boží Dar nám menší komplikace 

způsobily stromy, které pod tíhou sněhu spadly. 

Základní škola Březová se v posledním lednovém 

týdnu stala součástí zajímavého projektu EDISON 

organizace AISEC, ve kterém jsou v hodinách 

i při odpoledním programu přítomni zahraniční 

stážisté z osmi zemí světa. Škola má s tímto pro-

jektem již zkušenost z loňského roku, a vzhledem 

k velkému přínosu pro žáky se rozhodla znovu 

zapojit a rozšířit tak povědomí dětí o kulturách, 

zeměpisných faktech, odlišných náboženstvích 

a životních stylech. Zejména si ale děti procvičují 

své znalosti v oblasti anglického jazyka. Veškeré 

přednášky, prezentace a další aktivity ve výu-

ce jsou vedeny v angličtině. Odpolední aktivity, 

jako například společné sportování, výlet do oko-

lí naší obce nebo ukázky mezinárodní kuchyně, 

bývají pro děti dobrou příležitostí komunikovat 

v cizím jazyce. Skladba národností letošních stá-

žistů je oproti loňsku zase poněkud jiná - týden 

s námi strávili studenti vysokých škol různých 

oborů z Ázerbájdžánu, Indie, Indonésie, Turecka, 

Číny a Tchaj-wanu, Tuniska a Ukrajiny. Jsme rádi 

za nové poznatky a zážitky.

Za ZŠ M. Makovičková

vyjadřovaly desítky oprávněných 

institucí atd. V měsíci březnu se 

předpokládá první tzv. veřejné 

projednání tohoto dokumentu.    

 ...30. ledna starosta města přivítal 

na radnici mezinárodní návštěvu 

studentů z celého světa ? Studenti 

z různých koutů světa jsou hosty 

naší základní školy a k akci najdete 

bližší informace v bloku informací 

z naší základní školy. 

...byl zadán úkol provést 

ekonomické posouzení 

plánovaného zbudování půdních 

bytů v domě na západní straně 

náměstí? Město již vlastní projekt 

s platným stavebním povolením. 

Protože však jde o investičně 

mimořádně náročnou akci, bude 

se posuzovat případná etapizace, 

posouzení ve vztahu k možným 

příjmům z nájemného, možnost 

financování úvěrem, spláceným 

inkasovaným nájemným apod. 

Ve hře je i možnost dotace 

na výstavbu tzv. sociálního 

bydlení, avšak stávající dotační 

podmínky jsou velmi svazující, 

doprovázené velkými sociálními 

závazky, které lze z dlouhodobého 

časového horizontu jen obtížně 

dodržet. Platí totiž omezení 

z titulu minimálních příjmů 

nájemníků, při jejichž překročení 

musí byt opustit, systém je přitom 

nutné udržet 20 let, a je zde i celá 

řada dalších úskalí, která využití 

dotačního titulu komplikují.

...radnice připravuje tradiční 

setkání s aktivními občany, kteří se 

v uplynulém roce podíleli na práci 

ať už přímo v městské samosprávě 

či při organizování nejrůznějších 

kulturně společenských, 

zájmových a sportovních aktivit? 

Radnice na ně nezapomene 

se symbolickým oceněním. 

A samozřejmě se připravuje také 

ocenění a vyhodnocení sportovců 

města roku 2018, jako vždy 

v kategoriích dospělých i dětí.

projekt edisoN u nás ve škole podruhé

lyžařský výcvik ZŠ Březová
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program, jako například karaoke, disco, hru o Krá-

le Božího Daru a mnoho dalších.

Věříme, že se nám podaří udržet započatou tradi-

ci lyžařských výcviků na naší škole a i další ročníky 

budou moci zažít nezapomenutelnou atmosféru 

pobytu na horách mimo školu.  

Za ZŠ P. Karmazínová

nou bílou tmu. V úterý byla situace obdobná, skia-

reál otevřel ještě jeden vlek a na Novaku se k nám 

přidaly i další školy, které měly na Božím Daru také 

lyžařský výcvik. Během těchto dvou dnů se zdatní 

lyžaři rozjezdili a začátečníci zvládli své první ob-

loučky. Od středy se postupně otvíraly další vleky 

a naši lyžaři se postupně mohli přesouvat na ob-

tížnější svahy. Nejlepší a slunečné počasí jsme 

měli poslední den na rozloučenou. 

Žákům se i přes velmi náročné a extrémní po-

časí výcvik moc líbil, protože zažili nejen těžké 

podmínky na lyžích, ale také spoustu zajímavých 

přednášek o pobytu na horách, o první pomoci 

při úrazech na sjezdovkách, o výstroji a výzbroji 

a přednášku horké služby, dále zábavný večerní 

březovský 
NovoročNí 
ohňostroj



10 z Naší školy

hry, při kterých jsme se opravdu nasmáli.  Nesmí-

me opomenout pochválit skvělou kuchyni, naše 

bříška se skvěle poměla.

Boží Dare, děkujeme za pohádkové horské pro-

středí, za hory sněhu a domy plné krápníků. Byl to 

pro nás úžasný zážitek.

Třída 4. A, Marika Veselá a Šárka Pencová

V měsíci lednu jsme strávili týden pro celičký svět 

v nedostupném Božím Daru. Byli jsme zavaleni 

obrovskou kupou sněhu. A toho jsme náležitě 

využili. Bobovali jsme na svahu, stavěli iglú, sně-

huláky, prodejny palačinek, vajíček a oplatek. Byli 

jsme neustále někde zahrabaní a kutali jsme jako 

permoníci v Krušných horách. Nezastavila nás ani 

bílá tma, vítr i mlha. Také jsme se začlenili do spo-

lečenského života v penzionu Pinokio. Shlédli 

jsme přednášku, jak se chovat na horách, i bese-

du s Horskou službou Božího Daru. Zazpívali si při 

karaoke, zatančili na diskotéce. Hráli společenské pokračování na str. 11

knihovna připomíná 
významná výročí

Únor
2. 2. 1929 se narodila Věra Chyti-

lová, filmová režisérka (zemř. 12. 

3. 2014) – Kopytem sem, kopytem 

tam, Pasti, pasti, pastičky, Šašek 

a královna, Kalamita, Dědictví 

aneb Kurvahošigutntág, Vlčí bou-

da, Sedmikrásky, Perličky na dně, 

Panelstory a mnoho jiných

6. 2. 1919 byl založen Českoslo-

venský červený kříž, 100

7. 2. 1869 se narodil Jindřich Ši-

mon Baar, spisovatel (zemř. 24. 10. 

1925) – Hanýžka a Martínek, Jan 

Cimbura, Holoubek, Hanče aj.

10. 2. 1929 se narodil František 

Nepil, spisovatel (zemř. 8. 9. 1995) 

– Kde si chodil, Satane, Střevíce 

z lýčí, Kněžnin prsten, Lipová alej, 

Satan s prstenem, Makový muží-

ček, Naschválníčci, Já Baryk atd.

11. 2. 1979 zemřel Václav Trégl, he-

rec (nar. 10. 12. 1902) – Bílá paní, 

Horký vzduch, Tchýně, Na samotě 

u lesa, Léto s kovbojem, Muž, který 

se spustil, Maturita za školou, Ro-

deo a mnoho jiných

13. 2. 1999 zemřel Zdeněk Galuš-

ka, lidový vypravěč, malíř a spiso-

vatel (nar. 11. 7. 1913) – Slovácko 

sa nesúdí, Poslední vůle, Odplata, 

Medicína, Divadlo, Hody a jiné

14. 2. 1919 se narodil Miroslav Zik-

mund, cestovatel, spisovatel, pub-

licista, 100

15. 2. 1924 se narodil Jiří Šlitr, skla-

datel a herec (zemř. 26. 12. 1969), 

95

19. 2. 1924 se narodil František 

Vláčil, filmový režisér (zemř. 27. 1. 

1999) – Město v bílém, Praha se-

cesní, Skleněná oblaka, Holubice, 

Adelheid, Stíny kapradiny, Dým 

bramborové daně, Hadí jed, Sirius 

aj.

23. 2. 1934 se narodil Milan Nedě-

la, herec (zemř. 14. 4. 1997) – Dívka 

na koštěti, Ženitba, Noc na Karl-

škola v přírodě Boží Dar
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štejně, Parta hic, Pan Vok odchází, 

Bláznova kronika, Strašná žena, 

Světáci, Růže a prsten atd.

24. 2. 1979 zemřel Jan Otčenášek, 

spisovatel a scenárista (nar. 19. 11. 

1924) – Když v ráji pršelo, Mladík 

z povolání, Romeo, Julie a tma, Byl 

jednou jeden dům, Milenci v roce 

jedna, Lásky mezi kapkami deště, 

Dnes v jednom domě, Kvadratura 

ženy a mnoho jiných

26. 2. 1864 se narodil Antonín 

Sova, básník a prozaik (zemř. 16. 8. 

1928), 155

29. 2. 1864 se narodil Josef Svato-

pluk Machar, básník (zemř. 17. 3. 

1942), 155

zprávičky z rudolce 

Turnaj v kulečníku
Sobota 15. prosince 2018 se opět 

stala dnem, kdy si dali v Rudolec-

ké hospůdce dostaveníčko milov-

níci kulečníku, konkrétně hry zva-

né pool (kulečník s dírami). Tato 

na Rudolci velmi oblíbená hra se 

v tento den dostala na výsluní zá-

jmu rudoleckých občanů. Letoš-

ního turnaje dvojic se zúčastnilo 

rekordních 14 hráčů, kteří byli den 

předem rukou Stáni Budiské rozlo-

sováni do dvojic.

Turnaj se hrál systémem každý 

s každým na časový limit 25 minut. 

Kolik her tedy hráči odehráli, tolik 

měli možnost získat bodů. V pří-

padě, že se blížil konec časového 

limitu a hra nebyla dohrána, přišel 

na řadu rozstřel a vítěz si odnesl 

kýžený bod.

Přesně v 10 hod. byl turnaj zahájen 

úvodním střetnutím a program 

akce pelášil, až se zastavil na čase 

19:10 hod. Překvapivě na posled-

ním místě skončili jedni z favoritů, 

Tonda a Jarda, se ziskem 5 bodů, 

na šesté příčce se umístili Franta 

s Mírou, kteří získali o jednu hru 

více. Pěknou pátou příčku vybojo-

vali, a to doslova, Stáňa s Vláďou K. 

pokračování na str. 12

Šťastný nový rok 2019 popřáli Tři králové nejen na-

šim žákům a zaměstnancům školy, ale i dětem z ma-

teřských škol v Březové, Citicích a Dolním Rychnově, 

zaměstnancům Městského úřadu Březová a obča-

tři králové 2019

nům domu s pečovatelskou službou na Březové. 

Chlapci svou úlohu zvládli velmi dobře a my jim 

za tuto iniciativu děkujeme.

Za ZŠ J. Novotná
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Ve středu 23. ledna zpestřila prvňáčkům výuku paní 

Postlová z Dopravního inspektorátu Sokolov.

Vysvětlovala dětem, jaká nebezpečí na ně čekají 

v silničním provozu, jak mají správně přecházet vo-

zovku, jak se pohybovat na chodníku i na vozovce, 

kde chodník není. Dětem se líbila krátká pohádková 

videa, která danou problematiku jednoduchou a jim 

blízkou formou ještě více osvětlila.

Lekce dopravní výchovy byla zakončena krátkou 

vycházkou, během které si děti prakticky vyzkou-

se ziskem 7 her. V posledním zápa-

se celého turnaje si to rozdaly dvo-

jice o třetí místo. Poražení Květa 

s Vláďou B. tudíž obsadili čtvrtou 

příčku, i když v celém turnaji měli 

o jednu hru lepší skóre. Bronzovou 

příčku po vítězství v posledním zá-

pase získali Mrazík ml. s Tomášem. 

Na pomyslném stříbrném stu-

pínku skončila dvojice ve složení 

Delfín – Kuba, která odehrála celý 

turnaj na vysoké úrovni. Nevyva-

rovali se však jednomu výpadku, 

v zápase o trofej turnaje nestačili 

na dvojici Kubrt – Gága. Ta turnaj 

odehrála bez jediné porážky a za-

slouženě celou akci opanovala.

Velké poděkování od všech zú-

častněných patří obsluze hos-

půdky za možnost uskutečnění 

turnaje, který se hrál více jak sedm 

hodin. Tak příště na dalším!

Rudolecký člobrda
V pátek 22. února 2019 od 18:00 

hod. proběhne 4. ročník „Rudolec-

kého člobrdy“. Navazuje na úspěš-

ný třetí ročník, kde se vítězem stal 

Tonda Janura z Horňácka. Soutěž 

proběhne v Rudolecké hospůdce, 

na třech hracích místech. Drob-

né občerstvení bude zajištěno 

vítězem předchozího ročníku 

a po ukončení turnaje, pokud se 

dohodneme s vedoucími hospůd-

ky, bude zajištěn tradiční tatarák, 

který si každý účastník soutěže 

může předem objednat. Přihláš-

ky do turnaje budou dostupné 

u baru hospůdky, včetně objed-

nání tataráku, a pořadatelé dou-

fají, že účast bude alespoň stejná, 

jako u třetího ročníku. Finále tur-

naje bude odehráno, jak je tradi-

cí, na velkém plátně. Těšíme se 

na Vás a rádi si s Vámi zahrajeme 

„ČLOVĚČE, NEZLOB SE“.

běžecké stopy 
v plném provozu

Díky iniciativním fandům, přízniv-

pokračování na str. 13

šely bezpečné přecházení silnice, chůzi po chod-

níku a pohyb po parkovišti. 

Velice děkujeme paní Postlové za přínosné dvě 

hodiny. Vždyť bezpečí dětí je na prvním místě!

Za ZŠ J. Fajtová

dopravNí výchova v 1.A
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barista krouživým 

pohybem vyhladit 

do  lesku a  součas-

ně nechat zmizet 

všechny bublinky. 

Zákazník si pak 

může vybrat, jestli se nechá vyfotit přímo v  kavárně 

speciálním fotoaparátem, jenž je navržen speciálně 

pro tuto potřebu, nebo zda použije nějaký svůj starší, 

už pořízený snímek, který zašle do  kavárny na  mail. 

následuje obvyklá příprava kávy s důrazem na kvalitní 

pěnu, do níž stroj dodaný ze Singapuru otiskne portrét 

potravinářskými barvami. 

Dnes patří jejich kavárna Selfiecoffee k vyhledávaným 

místům v Praze a mimo jiné se mohou pochlubit i ná-

vštěvou různých tuzemských i  zahraničních celebrit. 

navštívili je např. slavný herec, režisér a mistr bojových 

umění Jackie chan, zpěvák Marek Ztracený, zpěvačka 

Kamila nývltová, herečka Simona Stašová či modelka 

hana Mašlíková. Denně v kavárně obslouží v průměru 

zhruba sto návštěvníků a do budoucna uvažují i o dal-

ších pobočkách kavárny nejen v Praze, ale také ve vel-

kých krajských městech. 

Kavárna sídlí v Praze v ulici Vodičkova a více informací 

lze nalézt na  facebookových stránkách pod názvem 

Selfiecoffee. Až budete v  hlavním městě, rozhodně ji 

nezapomeňte navštívit.

cům běžkování, byl zrealizován 

nový projekt provozu běžeckých 

stop. V loňském roce bylo měs-

tem, s dotační podporou, poříze-

no nové tažné zařízení, již předtím 

bylo také pořízeno nové stopovací 

zařízení, město pro tuto techniku 

pořídilo přístřešek pro parkování 

stroje a na světě jsou i nové aktu-

ální webové stránky s aktuálními 

informacemi o stavu stop. Bez ry-

zího fandovství především pánů 

Petra Ontka a Václava Sladkého, 

kteří věnují tomu sportu spoustu 

a spoustu svého osobního vol-

ného času, si nelze fungování 

a provoz tohoto projektu vůbec 

představit, a za to jim, ale i dalším 

angažovaným fandům, patří ob-

rovský dík.

Stejně tak patří poděkování 

za dobrou spolupráci místními 

zemědělcům, kteří na části svých 

soukromých pozemků běžkařům 

provoz běžeckých stop umožňují, 

stejně jako firma Lesy ČR, s.p. Bo-

hužel poněkud vázne spolupráce 

s pronajímateli tzv. honiteb, kdy 

je někdy velmi těžké dohodnout 

vzájemnou koordinaci. Leckdy se 

stává, že pronajímatelé honiteb 

v rámci pravidelné kontroly či za-

krmování zvěře snad zbytečně 

hatí práci těch, kteří usilovně pra-

cují na tvorbě běžeckých stop. Ně-

kdy by bohužel snad mohlo dojít 

i k nebezpečným situacím, když 

možná zbytečně vyježděné koleje 

po terénních autech by mohly být 

příčinou úrazu. Majitelé honiteb 

také leckdy nehlásí své organizo-

vané honitby, tak aby byla mohla 

být včas informována veřejnost, 

aby nevstupovala do lesů apod. 

Samozřejmě je nezpochybnitel-

né, že majitelé honiteb mají ce-

lou řadu povinností vyplývajících 

z nájmu, jde jim o nutnou a přiro-

zenou starost o zvěř atd., ale snad 

by se nakonec dalo vše dohod-

nout stejně tak bezproblémově, 

pokračování na str. 14

Dnes devětadvacetiletá Michala Karpjaková žila v Bře-

zové do  svých 20 let. Poté se přestěhovala do  Prahy 

kvůli studiu vysoké hotelové školy a v hlavním městě se 

následně usadila natrvalo. Její vazby na rodnou Březo-

vou však přetrvávají, v současnosti např. se svou firmou 

podpořila jako sponzor ples města Březová několika 

dárkovými vouchery do tomboly. Ale zpět k samotné-

mu podniku.

V  roce 2016 navštívila se svým partnerem Markem 

Adamem během dovolené v Singapuru jednu kavárnu 

ve starobylé čtvrti haji lane, kde si dali kávu zdobenou 

jejich vlastní fotografií. Oba byli z tohoto zážitku nad-

šeni, a tak se zrodil nápad rozjet podnik s touto zajíma-

vostí i v čechách. 

Kavárna Selfiecoffee v  Singapuru vznikla v  roce 2015 

a  mezinárodně se proslavila jako první restaurač-

ní podnik nabízející kávu s  vlastním selfie portrétem 

na mléčné pěně. 

Míša s Markem se tedy začali zajímat o tento druh pod-

nikání a oslovili různé výrobce tiskáren, které selfie kávy 

umožňují. nakonec se zkontaktovali přímo s výrobcem 

v Singapuru, a po téměř ročním jednání o smlouvě na-

konec získali nejen samotný stroj, ale také exkluzivitu 

pro českou republiku na období dvou let. 

A  jak vlastně celý proces výroby fotkou zdobené kávy 

probíhá? 

Základ pro selfie na kávě tvoří hustá pěna, kterou musí 

březovská rodačka prorazila v Praze s originálním 
podnikatelským nápadem
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jako se daří dobrá spolupráce se 

zemědělci.

Dodejme ještě, že provoz běžec-

kých stop je plně závislý na vhod-

ných klimatických podmínkách, 

proto sledujte aktuální každoden-

ní informace o stavu tratí na webu 

města Březová v sekci Běžecké 

stopy.

pravidla pro užívání 
běžeckých stop

Všichni uživatelé lyžařských bě-

žeckých stop si tratě vybírají a uží-

vají na základě vlastního uvážení 

a na vlastní nebezpečí!

Zákaz vstupu do stopy bez běžec-

kých lyží!

Všichni uživatelé lyžařských bě-

žeckých stop jsou povinni dodržo-

vat následující pravidla:

(dle Mezinárodní lyžařské federace)

Ohleduplnost

Každý běžkař se musí chovat tak, 

aby ostatní neohrozil či nepoško-

dil.

Signály, směr běhu a běž-

kařská technika

Je bezpodmínečně nutné dodržet 

značení, signály a pokyny správ-

ce tratí. Na tratích dodržet udaný 

směr a běžeckou techniku.

Volba stopy a sjezdovek

Na zdvojených a vícenásobných 

tratích se jezdí zásadně vpravo. 

Skupiny běžkařů musí jezdit vpra-

vo a za sebou. Ve volném stylu 

(bruslení) je nutné jezdit vpravo.

Předjíždění

Předjíždět se smí vpravo i vlevo. 

Předjížděný nemusí uhýbat, měl 

by však uhnout, bude-li to bez-

pečné.

Provoz v protisměru

Při setkání dvou protijedoucích 

běžkařů je nutné se vyhnout vpra-

vo. Běžkař, jedoucí z kopce, má 

přednost. 

Vedení holí

Při předjíždění a míjení je nutné 

hůlky držet při těle. 

pokračování na str. 15

V rámci 3. kola Amatérské florbalové ligy, které se 

konalo ve Františkových Lázních, si „A tým“ připsal 

jednu výhru a dvě porážky. Březovské „Béčko“ na-

opak neztratilo ani bod a je dosud jediným nepo-

raženým týmem soutěže. Oba dva celky stále drží 

umístění v TOP 4 soutěže.  

Březovou nyní čekají poslední dvě kola základní 

části, po které bude následovat play-off. K naší 

spokojenosti se zbytek soutěže odehraje v domá-

cím prostředí v MFC Březová. Tímto bych Vás chtěl 

pozvat na 4. kolo Amatérské florbalové ligy, které 

se bude konat 16. února. Bližší informace (rozpis 

a podle umístnění dále v play off systému až 

do finále. Nejlepší v tomto turnaji byla trojice pod 

názvem Oňa team.

Turnaj se hrál v duchu vzpomínky na dobrého ka-

maráda Lukáše Válku. 

Dne 12. ledna 2019 se v hale MFC Březová konal 

již 5. ročník Memoriálu Lukáše Války v nohejba-

le trojic. Tohoto turnaje se účastnilo celkem 10 

týmů, které byly rozděleny do dvou skupin, kde 

hrály na jeden set systémem každý s každým 

Nohejbalový turNaj

florbalisté ÚspěšNě vstoupili do nového roku

utkání) bude k dispozici na FB stránkách klubu 

facebook.com/DemoniBrezovaFlorbal. 

Bude se určitě na co koukat. Vždyť šest hráčů 

Březové je v TOP 10 kanadského bodování celé 

soutěže.  

3. kolo AFL:

FbK Démoni Březová „A“ vs. FBC FellaDyx 5:4

FbK Démoni Březová „A“ vs. FB E.T. Sluníčko Aš 4:8

FbK Démoni Březová „B“ vs. Miners Sokolov 8:3

FbK Démoni Březová „B“ vs. FbC FellaDyx 16:0

FbK Démoni Březová „A“ vs. FbK D. Březová „B“ 1:3

Za FbK Démoni Březová z.s.

Martin Královec
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Přizpůsobení rychlos-

ti a podmínkám

Každý běžkař musí (zejména 

při klesání) přizpůsobit rychlost 

a chování svým schopnostem, 

oblastním podmínkám, hustotě 

provozu a viditelnosti. Zároveň 

musí dodržet dostatečný odstup 

od předešlého běžkaře. Aby za-

bránil případnému střetu, musí 

být ochoten i včas spadnout.

Uvolnění tras a sjezdovek

Bude-li běžkař chtít zastavit, nechť 

neprodleně opustí trať či sjezdov-

ku. Havarovaný běžkař je povinen 

uvolnit trať či sjezdovku okamžitě. 

První pomoc

Při nehodách je každý povinen 

poskytnout první pomoc. V pří-

padě nouze volejte Integrovaný 

záchranný systém, telefonní číslo 

112. 

Prokazování totožnosti

Každý svědek nebo účastník ne-

hody, ať již je za ni zodpovědný 

či nikoliv, je povinen na požádání 

sdělit své osobní údaje.

Pravidla běžkování 

ve vztahu k přírodě

Držte se pouze značených tras. 

Nelyžujte mimo vyznačené tra-

sy, zejména v lesních porostech 

a na rašeliništích.

Lyžujte pouze při dostatečné sně-

hové pokrývce.

Při použití vlastního automobilu 

nejezděte jednotlivě, ale ve sku-

pinkách.

Odpadky do přírody nepatří, sluš-

ný návštěvník si je odváží zpět.

Nerušte zvířata hlukem. Pokud 

jsou v blízkosti tratě, vyčkejte 

v dostatečné vzdálenosti, dokud 

neodejdou. Zvířata si postupně 

zvykla na běžkaře ve značených 

stopách. Pokud se nedržíte stop, 

narušujete teritoria, kde odpočí-

vají. Zvěř je v zimě zranitelná, pre-

feruje odpočinek.

Informujte se o vybraných úze-

mích, podporujte obce, kterým 

záleží na životním prostředí.

K dispozici již letos totiž není tradiční místo ve-

likonočního klání, tedy malá tělocvična, kde již 

od nového roku pilně trénují březovští karatisté. 

21. září pak uspořádají naši střelci také posled-

ní soutěž ročníku, a to opět v Rudolci, kde jsou 

vhodné jak venkovní, tak i kryté vnitřní podmínky 

pro případ nepřízně počasí.

Letošní střeleckou sezónu zahájí Březovští pra-

kisté 2. února v nedalekém Kaceřově na úvodní 

soutěži seriálu M ČR a kalendář na rok 2019 je již 

plný i dalších soutěží, kterých bude v rámci M ČR 

celkem dvanáct. Březovští prakisté budou také 

dvě soutěže pořádat. První se bude, novinkově, 

odehrávat na velikonoce, kdy půjde sice o tradič-

ní Velikonoční soutěž, ale bude se letos konat 20. 

dubna v Rudolci v tamní stodole a jejím zázemí. 

zprávičky z prakárNy
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Starosta Bouda Miroslav 22 724 180 833

Tajemnice Kašparová Jana 23 724 180 788

Sekretariát Doudová Veronika 63 602 656 630

Podatelna Semínová Jana 10

Vedoucí HSO Sladká Anna 18 603 564 821

Vedoucí SMM Fajt Jakub 17 602 110 574

Matrika Adamcová Marie 11

Bytové odd. Fialová Lenka 16 725 093 073

Pokladna Musilová Libuše 26

Účtárna Škubalová Šárka 19

Ekonom Zubr Martin 30 724 217 079

Vedoucí MH Smíšek Petr 14 604 731 791

Údržba BFa NF Pehanič Michal 33 777 117 905

(byty, nebytové, prostory, voda, topení, plyn, elektro)

Referent dotací Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Kult. dům a MFC Mgr. Bedeč Michal 725 984 492

Dům pro seniory 68
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Náklad 500 výtisků - Sazba a tisk: AZUS Březová, s.r.o., www.azus.cz

město březová 
poskytuje tyto 
služby:

iNfoceNtrum - vestibul měÚ

podatelna měÚ 

informace: 

•	 o	kulturních	a	sportovních	akcích,

•	 o	dopravním	spojení,	

•	 o	ubytování,	stravování.	

kopírování pro veřejnost.

faxování, tisk z datových nosičů.

prodej:

•	 map	a	publikací,

•	 propagačních	předmětů.

proNájem prostor kd a mfc

•	 sportovní	hala	-	p.	Jiří	Musil,	

správce, mobil: 724 217 041

•	 kulturní	a	společenské	akce	-	

Mgr. Michal Bedeč, vedoucí KD 

a MFC, mobil: 725 984 492

stravováNí pro veřejNost

ve školNí jídelNě

•	 za	výhodných	podmínek,	

•	 výběr	ze	dvou	jídel,

•	 možnost	objednávek	přes	internet,

•	 stravu	lze	odebrat	do	jídlonosičů	

nebo zkonzumovat přímo 

v příjemném prostředí školní jídelny,

•	 sleva	pro	seniory.

Informace, objednávky:  

p.  E. Ohnesorgová, tel.: 352 633 543

možNost iNzerce

•	 ve	zpravodaji:	p.	Martin	Zubr,	 

tel.: 352 633 530

•	 ve	vývěsních	skříňkách:	 

infocentrum ve vestibulu 

MěÚ, tel.: 352 633 510

•	 komerční	hlášení	veřejným	

rozhlasem: p. Lenka Fialová, 

tel.: 352 633 516

telefon: 352 633 525, mobil: 724 587 020,

e-mail: knihovna@mu-brezova.cz

pondělí, středa

čtvrtek

7.45 - 11.00 a 12.00 - 17.45

7.45 - 14.45

městská kNihovNa Březová, Komenského 250:

městský Úřad Březová:  352 633 5xx

když dojde k havárii ...

Při haváriích ve vašich bytech se Přednostně řiďte:
•	 v	případě	společenství	vlastníků	b.j.	informační	tabulkou	s	označením	Vašeho	správce	SVJ,	kde	jsou	uvede-

na pohotovostní čísla pro případ poruchy nebo havárie.

•	 v	případě	objektů	a	bytových	jednotek	v	majetku	města	Březová	se	řiďte	informační	tabulkou	vyvěšenou	

na budově městského úřadu, kde je vždy uvedeno konkrétní telefonní číslo spolu s pracovníkem který 

zajišťuje pohotovostní službu.

Při haváriích v pracovní době (pondělí, středa 7.00 – 17.00 hod., úterý, čtvrtek 7.00 – 15.00 hod., pátek 7.00 – 

13.30 hod.) můžete rovněž volat tel. číslo ústředny MěÚ Březová 352 661 273, 352 633 510.

některá další čísla, kam se lze obracet Při haváriích mimo Pracovní dobu: 
Plyn 1239 (pohotovostní služba plynárny), 777 650 060 (p. Malý)

Pohotovostní služba vodárny 

Pohotovostní služba elektro

352 304 111 

840 850 860

Provoz tepelného hospodářství Pohotovostní číslo při poruchách dodávek tepla a TUV:  

777 117 975, 777 117 020

Aktuální telefonní číslo osoby vykonávající hotovost je vždy 

vyvěšeno na vstupních dveřích do budovy MěÚ a rovněž 

na vratech výměníkové stanice VS 2 (za budovou MěÚ)

Obsluha výměníkové stanice: tel.: 777 117 975

Údržba výměníkové stanice:  Pavel Kalla, tel.: 777 117 020

Finanční a ekonomické odd.: Karin Grapová, tel.: 352 633 515 

Ředitel společnosti:  Bc. Michal Pehanič, tel.: 777 117 905

Další tísňová volání:

Univerzální tísňová linka 112

Hasičský záchranný sbor 150

Hasiči Březová 728 419 349 - Miroslav Lukáš, 723 878 867 - Jaroslav Pudil

Policie 158, 352 621 551 (Policie ČR - venkov)

Rychlá záchranná služba 155

Lékařská pohotovost 352 520 347 (16-21 h., S+N 9-19 h.), zubní 352 520 195 (S+N 9-14 h.)




